
MØTEBOK – JESSHEIM OG HOVIN MENIGHETSRÅD 

 

Råd 

Jessheim og Hovin 

menighetsråd 

Tid/Sted 

Tirsdag 11. juni 2024 kl. 18 

på kjøkkenet i Jessheim 

kirke. 

Innkalte: 

Menighetsrådsmedlemmer + 

1.vara Hedvig-Torill Adriansen 

Larsen 

 

Til stede: Kent Roger Ingerø, Hedvig Adriansen Larsen, Per-Kristian Bandlien, 

Steinar Ørum, Ole Harald Laache, Liv Munthe-Kaas,  

Liv Ødemark-Bocek, Eddie Salvesen, Ina Margrethe Lundberg-Nilsen, 

Marit Sæther 

Forfall:  Arvid Birkelund 

 

 

MØTEBOK 

 

SAK 55/2024  Godkjenning av innkalling til møte 11. juni.   

   Vedtak: Godkjent. 

 

SAK 56/2024  Godkjenning av møtebok fra møte 7. mai.   

   Vedtak: Godkjent. 

 

SAK 57/2024 Innkommet post og informasjonssaker 

a) Referat fra møte i Ullensaker kirkelige fellesråd 25. april. 

b) Informasjon fra staben v/Per-Kristian Bandlien 

Til punkt b) 

- Åpen ettermiddag var et godt tiltak som inkluderte flere ansatte, 

frivillige og andre organisasjoner.  

- Sommerkonserten i dag var avslutning på et godt korarbeid med 

mange barn. Det er viktig å legge til rette slik at dette arbeidet kan 

fortsette. Det har mye å si både for korene og for gudstjenestelivet. 

- Det var 25 stykker til stede på 17. mai-gudstjenesten, og det får bli 

en vurdering om vi skal fortsette med gudstjeneste på 17. mai.  

- 2. pinsedag var det økumenisk gudstjeneste i Jessheim kirke med 

representanter fra ulike trossamfunn. Gudstjenesten var godt besøkt 

med ca. 120 til stede, og var et fint arrangement. 

 

Vedtak: Tatt til orientering. 

 

 

SAK 58/2024  Avslutning Ragne Øybekk Sander 

Diakon Ragne Øybekk Sander har sagt opp sin stilling i Ullensaker 

kirkelige fellesråd og begynner som diakon i Lillestrøm i august. Ragne 
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har vært ansatt i Ullensaker kirkelige fellesråd i mange år, og 

avslutningen bør markeres. 

 

AUs forslag til vedtak: 

Avslutningen markeres i forbindelse med Påfyll-gudstjenesten i 

Jessheim kirke søndag 25. august kl. 17.00 med påfølgende kirkekaffe. 

 

Vedtak: 

Avslutningen markeres i forbindelse med Påfyll-gudstjenesten i 

Jessheim kirke søndag 25. august kl. 17.00 med påfølgende kirkekaffe. 

Detaljer planlegges i neste møte. 

 

 

SAK 59/2024  Salmetavle i Jessheim kirke 

Menighetsrådets arbeidsutvalg hadde møte med kirkeverge Tor 

Tvethaug 23. april 2024. Menighetsrådets oppfølgingsansvar gjelder 

bl.a. samletavle/stifter i Jessheim kirke.  

 

   AUs forslag til vedtak: 

Hvite stifter settes opp slik at salmefeltet blir ca. 2 meter opp på veggen 

i nedkant og rett til venstre for begynnelsen på rullestolrampen. 

Salmetavletall fra gamle Jessheim kirke benyttes. 

 

Vedtak: 

Hvite stifter settes opp slik at salmefeltet blir ca. 2 meter opp på veggen 

i nedkant og rett til venstre for begynnelsen på rullestolrampen. 

Salmetavletall fra gamle Jessheim kirke benyttes. Det søkes samtidig 

om å få sette opp stifter til salmetavletall til høyre for orgelet, samme 

høyde fra gulvet. Alternativt kan det benyttes en plate av pleksiglass 

el.l. som tallene kan henges på.  

 

 

SAK 60/2024  Overbygg til barnevogner 

Det vises til vedlegg i sak 59/2024. Menighetsrådet noterer behovet fra 

Åpen barnehage og vurderer dette.  

 

Vedtak: 

Menighetsrådet ser at behovet er der, og et overbygg som på 

opprinnelige tegninger vil avhjelpe dette. I tillegg fører hensynet til 

brannsikkerhet til at overbygget bør realiseres. Det betinger at det 

finnes midler i fellesrådets budsjett for å få til dette. Saken meldes 

følgelig inn til fellesrådet, som oppfordres til å kommunisere med 

kommunen med tanke på økonomi.  

  

 

SAK 61/2024  Maleri av juleevangeliet 

Tidligere prosjekt/tilbud ble skrinlagt i menighetsrådet møte 16. april 

2024 pga. manglende finansiering. Menighetsrådet har nå mottatt et nytt 

tilbud med trykk på aluminumsplater. Forslaget har blitt luftet i 

stabsmøte 26. mai. Staben synes det er en god ide med kunst som kan 
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ses fra veien og invitere inn i atriet, men har noen innspill som 

menighetsrådet bes om å tenke gjennom. Det handler om forholdet til 

nødutgang og vindusbredde, lysforholdene i storsalen, flere 

stikkontakter, sikring, montering, demontering og lagring av platene og 

forholdet til julekrybba ute.  

 

Liv Ødemark-Bocek har avklart at vi vil få fyrtårnmidlene fra 

Ullensaker kulturråd også til dette prosjektet.  

 

Det er nå snakk om tynne aluminiumsplater som kan stables opp mot en 

vegg, så lagring bør ikke være et problem. I storsalen blir platene 

stående ca. 30 cm ut fra veggen. Baksiden kan evt. dekoreres med 

bilder, slik at det ikke blir store, hvite flater inn i rommet.  

 

   Vedtak: 

Menighetsrådet går til innkøp av julemaleri trykt på alumuniumsplater. 

Liv Ødemark-Bocek følger opp. Menighetsrådet tar ansvar for 

montering, demontering og sikring.  

Det forutsettes at tilstrekkelig med nødutganger holdes åpne. 

Det er ønske om at vi fortsatt har julekrybba ute. 

 

 

SAK 62/2024  Stand på kulturens dag under Jessheimdagene 

Ullensaker kulturråd inviterer til Kulturtorg på den siste dagen av 

Jessheimdagene, søndag 18. august. Jessheim og Hovin menighet er 

påmeldt med stand. Her kan det informeres om det som skjer i 

menigheten, det kan vurderes om det skal annonseres med at 

kirkekaffen skal være på standen den dagen, og det bør være en 

aktivitet som f.eks. fiskedam eller lykkehjul. Tidsrommet er 10.00-

16.00. Det er gudstjeneste i Jessheim kirke kl. 11.00.  

 

Vedtak: 

Stand settes opp før kl. 10.00, med skilt om at det er gudstjeneste i 

Jessheim kirke, og med bemanning av standen fra ca. kl. 12.00. Marte 

Lavik tar ansvar for fiskedam/lykkehjul. Halvor Lindberg blir også 

med, og det settes opp en vaktliste. Det annonseres at kirkekaffen blir 

på standen (kaffe og kjeks). Menighetsrådets medlemmer melder fra til 

kirkekontoret dersom de har mulighet for å være med. Det bør vurderes 

om barnekorene kan være med fra scenen.  

 

 

SAK 63/2024  Innspill til Ullensaker kirkelige fellesråds budsjett 

Ullensaker kirkelige fellesråd er i gang med budsjettarbeid for 2025. 

Menighetsrådet kan komme med eventuelle innspill til dette arbeidet. 

 

Det er vel så viktig å komme med innspill til en mer langsiktig 

økonomiplan. Hva kan det bli behov for i framtida? Jessheim og Hovin 

menighet opplever naturlig et større «trykk» enn de andre menighetene i 

kommunen, både med tanke på størrelse, og med tanke på 

befolkningssammensetning.  
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Det er et klart behov for samtalerom som er litt mindre enn de som er 

tilgjengelige i dag. Ved en eventuell ombygging av Jessheim kirke er 

det viktig at det blir tatt hensyn både til dagens behov og det behovet vi 

ser for oss i framtida, og at det blir laget en langsiktig og visjonær plan. 

 

   AUs forslag til vedtak: 

- Det er viktig at det bevilges nok midler til at dagens aktivitetsnivå 

kan opprettholdes, og at investering i og vedlikehold av bygg ikke 

går på bekostning av stillinger. 

- Lagerkapasitet er et stadig tilbakevendende tema som bør vurderes i 

budsjettarbeidet. 

- Kirkevergen har påtatt seg å lage en skisse med forslag til bedre 

utnyttelse av lokalene i Jessheim kirke, og som skal drøftes i 

menighetsråd og stab, og dersom dette skal realiseres i 2025, må det 

også inn i budsjett. 

 

Vedtak: 

- Det er viktig at det bevilges nok midler til at dagens aktivitetsnivå 

kan opprettholdes, og at investering i og vedlikehold av bygg ikke 

går på bekostning av stillinger. 

- Lagerkapasitet er et stadig tilbakevendende tema som bør vurderes i 

budsjettarbeidet. 

 

 

SAK 64/2024  Felles møte menighetsråd/stab 

Oppfølging av sak 52/2024. Det er ønske om et felles møte mellom 

menighetsråd og stab, med diakoni som tema. 

 

   AUs forslag til vedtak: 

Felles møte menighetsråd/stab planlegges til 7. november rett etter 

vanlig arbeidstid. 

 

   Vedtak: 

Felles møte menighetsråd/stab planlegges til 7. november rett etter 

vanlig arbeidstid. 

 

 

SAK 65/2024  Møteplan høsten 2024 

Menighetsrådet setter opp møteplan for høsten 2024.  

 

AUs forslag til vedtak: 

Menighetsrådsmøte kl. 18.00: 20. august, 17. september, 15. oktober, 

12. november, 10. desember. 

Arbeidsutvalgsmøte kl. 13.00: 13. august, 3. september, 8. oktober,  

29. oktober, 26. november.  

 

Vedtak:  

Menighetsrådsmøte kl. 18.00: 20. august, 17. september, 15. oktober, 

12. november, 10. desember. 
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Arbeidsutvalgsmøte kl. 13.00: Utgangspunktet er 13. august, 3. 

september, 8. oktober, 29. oktober, 26. november, men tilpasses etter 

det som passer for arbeidsutvalgets medlemmer.  

 

 

SAK 66/2024  Valg av representant til felles trosopplæringsutvalg 

Oppfølging av sak 53/2024. De fire menighetene i Ullensaker har et 

felles trosopplæringsutvalg med en ansatt og en frivillig representant fra 

hver av de fire menighetene. Jessheim og Hovin menighet mangler en 

frivillig-representant, og det er en fordel om det er et av 

menighetsrådets medlemmer/varamedlemmer. 

 

   Vedtak: 

Kent Roger Ingerø velges som fast medlem, og Hedvig Adriansen 

Larsen og Eddie Salvesen velges som varamedlemmer.  

 

 

SAK 67/2024  Kommunikasjon 

Menighetsrådet diskuterte hvordan vi best mulig kan nå fram til folk. 

Hvor finnes informasjon, hvordan kan vi bli bedre på profilering 

og/eller systematisering, og er det huller i det vi har? Hvordan bygger vi 

relasjoner og involverer andre slik at vi bedre kan få presentert det 

kirken kan tilby? Bør vi ha en plan for kommunikasjon? Hva gjør vi 

med menighetsbladet?  

 

Kirken er viktig for folk, men mye av det som skjer her, er ikke allment 

kjent. Menighetsbladet er fortsatt et savn. Kan vi lage kvartalsvise 

flyere som kan legges på Rådhuset og evt. andre steder? Det er viktig å 

få aktiviteter og arrangementer inn i kalenderen til Ullensaker 

kommune, slik at det blir med i informasjonsmateriell som sendes ut fra 

kommunen. Det bør også vurderes om vi kan ha stand på storsenteret 

f.eks. en gang i måneden, evt. i samarbeid med andre.  

 

Vedtak: 

Det er ønske om å ha en plan for kommunikasjon, og dette settes opp 

som ny sak. Planen kan gjerne være felles for flere menigheter  

 

 

SAK 68/2024  Eventuelt 

 

Rekruttering av frivillige 

Rekruttering av frivillige inn i menighetsarbeidet er avgjørende for at 

dagens aktivitetsnivå kan bevares, og helst økes.  

Vedtak:  

Rekruttering av frivillige settes opp som sak på neste møte i 

menighetsrådet.  

 

 

Marit Sæther 

Ref. 


